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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 24.02.2020 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 20/1905 

DELTAGERE: 

 
Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz, Jannie Jensen, 
Rasmus Schlüter, Nellie Golbæk Louv, Gitte 
Asmussen, Lars Hein, Henriette Andersen, 
Susanne Frøkjær, Rikke Haugen Sørensen 
 

 

AFBUD: 
Mette Larsson, Mette Mau, Tina Eggert, Lucas 
Christensen, Emily Kæmmer 

 

MØDENR.: 2-2020  

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt med den tilføjelse at principper for skole-hjemsamarbejde er revideret i 

start 2019, så punktet udgår. 

 

3. Meddelelser fra: 

Elevrådet 

 Elevrådet er gået i dybden med temaugens emne ”De 17 verdensmål”. 

 ”Skolestyrken” har været i elevrådet i dag, både Det Lille Elevråd og Det Store Elevråd. 

De præsenterede den proces, skolen skal igennem omkring elevernes trivsel.  Det er en 

indsats, som skal foregå på alle skoler i kommunen.  

 

Medarbejderrepræsentanter 

 På lærermødet i dag blev skoleårets planlægning skudt i gang. Der er en plan for både 

                   teamdannelse, fagfordeling og skemalægning. 

 Testperioden er startet, og det skal munde ud i klassekonferencer i maj, hvor lærere og 

vejledere mødes om de enkelte klasser, og der skal være skole – hjemsamtaler i løbet af 

foråret. 

 Der er terminsprøver for 8. klasse i næste uge, og 9. klasserne er ved at starte synopser 

op. 

 Der har været et oplæg omkring højt begavede børn, meget spændende og lærerig. 

             Formanden 

 Henriette sidder i Oasefonden, og de efterspørger ansøgninger, som indeholder et 

budget, og som ikke nødvendigvis kræver vikardækning.  

 Opfordring til at bruge Aulas kalender til skolebestyrelsesmøder, fastelavn, temauger 

m.m. 

             Skoleledelsen 

 Høringssvar på kvalitetsrapport er sendt. 
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 Nyhedsbrev kom ud i slutningen af januar. 

 Skoleårets planlægning blev gennemgået på lærermødet i dag. 

 Der er indkaldt til handleplansmøde omkring brugerundersøgelsen; men mødet bliver 

flyttet. Ny dato sendes ud til skolebestyrelsen; de, der bar mulighed og lyst kan deltage. 

 Nationale test er sat i foreløbig bero. 

 Mange ansøgninger om ekstraordinær frihed til ferie. 

 Gitte gennemgik reglerne for suppleringsvalg til skolebestyrelsen. De forældrevalgte skal 

beslutte, om der ønskes suppleringsvalg. 

 Rikke orienterer om, at der begynder 21 børn i SFO i marts og 29 børn i april. 

 SFO leder Gert er fortsat sygemeldt, så Rikke er både på skolen og på SFO-en, så hun 

har travlt. 

 Der skal være forældremøde i SFO-en i marts, så der kan blive forventningsafstemt 

mellem SFO og forældre. 

 Der er ansat en ny pædagog pr. 1.4.2020 og der er opslået en 

pædagogmedhjælperstilling. 

 

 

4. Punkter til beslutning 

Høring om profilskoler (bilag vedlagt) 

 Drøftelse af ideen bag en profilskole, læreropbakning, økonomi, branding, det 

gode børneliv, baggrund for skolevalg m.m. 

 Til høringssvaret: ønske om mere information, hvad virker og hvilke faldgruber er 

der? 

  

SFO-handleplaner på baggrund af brugerundersøgelsen: 

Temaet: ”Antal voksne i forhold til antal børn i SFO” 

 Der arbejdes med struktur, forudsigelighed og tydelige rammer 

 Fra aktivitets-baseret til relations-baseret SFO 

 Brug af voksenressourcer i SFO 

 Tættere samarbejde mellem forældre og personale 

 Visualisering/Månedsbreve 

 

  

5. Eventuelt 

 Spørgsmål fra kontaktforældre om hvorvidt ”støttekammerater” og ”legepatruljen” fungerer i 

indskolingen.  Det undersøges. 

 

6. Punkter til næste møde 

 ”Storegård” og ”Lillegård”, status. 

 Hvordan fungerer skolens principper i praksis? (bilag: Den seneste udgave af principperne) 

 SFO 

 Handleplaner 

 Overgangen til klub 

 


